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Närvarande: Patrik Blomquist, Elisabet Holtz, Susanne Gren, Johan 
Larsson, Cecilia Bolinder, Magdalena Kydd, Kerstin Ellerberg Hassel 

 Adjungerad: Mikael Holmlund 

Daniel Ryman från Freeskiers deltog för att informera om planer för 
verksamheten i Ekholmsnäsbacken samt akuta och framtida 
investeringsbehov. 

 

Nr  
Klart senast; 
verkställs av; 
bilaga 

1 Mötet öppnades av Patrik Blomquist som hälsade alla välkomna.  

 

2 Val av sekreterare och justerats för mötet 

Elisabet utsågs att föra protokollet och Susanne och Cia att justera 
protokollet. 

 

3 Föregående mötesprotokoll 

Det senaste protokollet från 5 september lades till handlingarna. 
 

 
 
 

4 Freeskiers investeringsbehov 

Daniel Ryman från Freeskiers berättade om hur grenen jobbar och om 
kommande planer för verksamheten och backen. Man har delat upp 
ansvaret för verksamheten och Daniel ingår i den grupp som jobbar med 
att utveckla Ekholmsnäsbacken. Man ser ett framtida investeringsbehov 
(i höst och kommande år) och även möjlighet att köpa utrustning till bra 
pris just nu (Anläggningar lägger ner pga högt el-pris.) Man vill speciellt 
förbättra området för de mindre barnen och för helgskidskolan.  

Det som ligger först att köpa in är dock belysning och skyddsutrustning 
till backen. Styrelsen beslöt bevilja inköp att detta. Beräknad total 
kostnad 162.000 inklusive moms. 

Man önskar också inför denna säsong köpa in en rullbandslift till 
barnområdet. Styrelsen beslöt bevilja inköp till ett totalt belopp av 
500.000 kr inklusive moms och övriga relaterade kostnader såsom 
leverans och installation mm. Styrelsen ska kontaktas om totalbeloppet 
överstiger 500.000 för ett eventuellt nytt beslut. 

Kerstin kollar med Riks så att inte beslutet ovan står i strid med våra 
stadgar. 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslut 
 
 
Beslut 
 
 
 
 
Kerstin 
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5 Ekonomin 

De ekonomiska rapporterna från 30/9 har skickats ut av Kerstin. 
Resultatet fortsatt positivt. 

Beslutades om utgifter på10 000 och däröver enligt bilaga.  

Styrelsen godkände även följande utgifter: 

Ledarutbildning vandring för Patrik och Inger Blomquist på sammanlagt 
7.600 kr samt ledarutbildning långfärdsskridsko steg 3 för Patrik 
Blomquist på 3.100 kr. Patrik deltog inte i dessa beslut (jäv). 

Kerstin lyfte frågan om vad en ledare som enbart är deltagare på en 
aktivitet ska betala för denna. Efter diskussion om olika alternativ beslöts 
att ledare deltar gratis i endagsaktiviteter. Dock avgör den ansvarige 
ledaren alltid gruppens storlek och kan begränsa den exvis av 
säkerhetsskäl. För aktiviteter längre än en dag gäller samma pris som för 
övriga deltagare. 

 

 

 

 

Bilaga 

 

Beslut 

 

 

Beslut 

6 Riks och Regionen 

Riks – Medlemsresan har undersökts. Material för att arbeta i föreningen 
eller ledargruppen finns på webben i inloggat läge. 

Planeringskonferens i januari – nomineringar från Mälardalen önskas. 

Skogsmulle fyller 65 år. 

Regionen – Gratis styrelseutbildning . Magdalena har haft kontakt med 
utbildningsledaren. Första inledande möte med vår styrelse bestämdes 
till den 8 november kl 18.30 på Utsikten. 

Patrik deltog inte i lokalavdelningsträffen i Uppsala.  

G1000+ möte äger rum 19 novemberdigitalt. Vi kan anmäla 2 deltagare. 

 

7 Kommunen, Föreningsrådet och Naturnätverket 

Kommunen:  

Inget att rapportera 

Föreningsrådet: Hyresavtalet löper ut vid årsskiftet, Diskussioner pågår 
med hyresvärden och med kommunen.  

Naturnätverket: Inget nytt att rapportera. 

 

8 Rapport från grenarna 
 
Valberedningen 
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Christian har meddelat att arbetet fortgår. Flera ledamöter har sagt att de 
inte vill fortsätta och processen pågår att hitta nya. 
 
Freeskiers: Kontaktperson: Johan  
Det har varit upptakt för samtliga ungdomsledare med utbildning och 
planering av vintern. 
 
Vildmarksäventyr samt Knytte: Kontaktperson: Magdalena 
Inget nytt att rapportera. 
 
Vandring: Kontaktperson: Kerstin 
Tre nya ledare utbildade på kursen där Tina var kursledare. 
Två vandringar genomförda i helgen. 
 
Sommar och vinterfjäll: Kontaktperson: Patrik 
Vi kommer stå som arrangör för TVM sommarfjälltur, tidigare var det 
Björnlunda-Gnesta som arrangerade. Eva Rozenbeek är ledare, precis 
som tidigare. 
 
Kajak: Kontaktperson: Susanne 
Inget nytt att rapportera 
 
Långfärdsskridsko: Kontaktperson: Patrik 
Tre personer har färdigutbildats. 
Säsongsplaneringsmöte i november 
Nybörjarkurs planeras i januari. 
 
I Ur och Skur: Kontaktperson: Cecilia Bolinder 
Inget att rapportera. 
 
Vattengymnastik (Håll i hälsan): Kontaktperson: Elisabet 
Finns fortfarande plats för fler deltagare. Erbjudande har gått ur via FB 
om hemsidan om att delta resten av terminen för halva terminsavgiften. 
 
Internationella barn- och ungdomsverksamhet: Kontaktperson: Patrik 
Inget att rapportera. 
 
Bytesmarknad: Kontaktperson: Patrik 
Bytesmarknaden gick av stapeln i söndags den 23/10 i Källängens 
skolas matsal. Det var välbesökt och mycket väl genomfört av de 
ansvariga. 
 
MTB: Kontaktperson: Patrik 
Inget nytt att rapportera. 
 

9 Ledarvård: 

Kontaktperson: Elisabet 

Det finns gott om platser till ledaraktivitet (föreläsning av Erik Tornblad) 
den den 9 november på Utsiktens skolas matsal. 
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10 Kommunikation: 

Kontaktperson: Susanne 

Sista dag för att bidra till nästa nyhetsbrev bestämdes till 10 nov. Micke 
skickar ut mail om innehåll till grenarna. 

 

11 Övriga frågor: 

Susanne har varit i kontakt med butiken Garphyttan som säljer 
friluftskläder och fått förslag på datum för medlemskväll där vi får rabatt 
på varor. Datum bestämdes till onsdagen den 23 november kl 17.30. 

Info om detta på FB och i separat mail till medlemmar eller om det hinns 
med i kommande nyhetsbrev. 

 

 

Susanne och 
Elisabet 

 

Micke 

12 Mötet avslutas samt nästa möte 

Nästa möte blir förberedande styrelseutbildning den tisdag 8 november 
på Utsikten.  

Patrik förklarade mötet avslutat. 

 

 

 

 
 
Vid protokollet:      Ordförande: 
 
 
 
Elisabet Holtz      Patrik Blomquist 
 
 
 
 
Justeras:      Justeras: 
 
 
Cecilia Bolinder      Susanne Gren 
 
 
 
Information om önskade investeringar Freeskeirs 
Punkt 4 
Beslut om inköp under hösten av Belysning och skydd till Ekhomsnäsbacken  
 
Omedelbart justerat 
 
 
 
 


